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Vragen van het lid Eerdmans (JA21) aan de Minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties over het erkennen van het gebruik van de 
handtekeningstempel als volwaardige ondertekening van aktes (ingezonden 
19 maart 2024). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het feit dat personen die vanwege hun fysieke 
beperking niet in staat zijn om zelf een contract of formulier te ondertekenen 
en als alternatief hiervoor een handtekeningstempel gebruiken? 

Vraag 2
Is het u bekend dat hier tot op heden geen enkel wettelijk kader voor 
bestaat?1 

Vraag 3
Is het u bekend dat bij de aanvraag van nieuwe identiteitsdocumenten de 
oorspronkelijke handtekening niet langer geldig is en vervangen wordt door 
een niet-in-staat-tot-ondertekening aanmerking in (bijvoorbeeld) het pas-
poort? 

Vraag 4
Hoe kijkt u naar deze geschetste tekortkoming in de voorschriften omtrent en 
daarmee de rechtsgeldigheid voor identiteitsdocumenten in de gevallen voor 
mensen met een beperking? 

Vraag 5
Bent u van plan maatregelen te nemen om de handtekeningstempel als 
volwaardige handtekening te erkennen, vooral in gevallen waarin dit 
noodzakelijk is? 

Vraag 6
Bent u het eens met de stelling dat de huidige situatie fraude kan bevorderen, 
aangezien in dergelijke gevallen een contract niet beschermd wordt door een 
wettelijk geldige handtekening, ook al bestaat en functioneert deze wel?

1 Rijksoverheid (https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/wetgeving/vraag-en-antwoord/kan-ik-
als-slechtziende-of-gehandicapte-een-handtekeningstempel-gebruiken).
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